
Årsberetning for Grundejerforeningen Sadolinparken 2022 

 

 

Jeg vil gerne starte med at byde alle velkommen til Grundejerforeningen’s 18. ordinære 

generalforsamling.  

 

Efter sidste års ordinære generalforsamling har der i stort omfang været normal drift i foreningen. 

 

Efter den ordinære generalforsamling konstituerede bestyrelsen sig som følger: 

 

Formand/sekretær Ole Juhl Hansen repræsenterende Byggeselskab Mogens de Linde 

m.fl. 

 Menigt medlem Mai Brit Nielsen repræsenterende E/F Sadolinparken 

Menigt medlem Rasmus Gregersen repræsenterende Holmbladsgade 70B (DIS) og 

Menigt medlem Peter Thøysen repræsenterende Holmbladsgade 70Dog E 

 

 

At få en bestyrelse til at fungere såvel praktisk som socialt kan man kun gøre når de personer, som 

er valgt helt igennem tror på samarbejde og brænder for sagen. Og det føler vi er lykkes endnu et år. 

 

Vi har haft 5 bestyrelsesmøder i løbet af året.  

 

De vigtigste emner/ting som bestyrelsen har arbejdet med er løsning af aktuelle problemstillinger.  

 

Træbeskæringer og omlægning af bed mod Badensgade. 

Genplantning af erstatningstræer ved U-et/A/B  

 Rotter, et evigt tilbagevendende problem.  

 Graffiti diskuteres fortsat. 

Vi har arbejdet med et vedligeholdelses program/langtidsbudget, som har et dynamisk 

liv, hvor der slettes og tilføjes løbende. 

Vi har fået etableret bump på Holmbladsgade (den del af Holmbladsgade som G/F har 

ansvaret for).  

Skiltning af området vedr. løse hunde. 

Skiltning af p-forholdene på området, specielt ved 70B (DIS) og Oldenborggade 2-4 

(A/B). 

 

Herudover har vi haft et møde om regnskab og budget.  

 

 

 

Jeg vil gerne afslutte med en tak til bestyrelsen, administrator og Robert for et godt og konstruktivt 

samarbejde i det forløbne år.  

 

Århus, 1.3.2023 

 

Ole Juhl Hansen   

 


